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Protokół nr 16/19 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 30 grudnia  2019  roku 
 

Na ogólną liczbę 17 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 17, zgodnie 
z załączoną listą obecności  
 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenia nr  348/19 z 29.11.2019, nr 358/19 z 5 grudnia 2019 r.). 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w WPF na lata 2019 – 2034 /druk nr 321, 321A/, 

 b) zmian w budżecie na rok 2019 /druk 322, 322A/. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z 

upływem 2019 roku /druk nr 323, 323/1, 323A z autopoprawką/. 

5. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Mariusz Tarka - Przewodniczący 

Komisji. Następnie  poprosił o uwagi do  porządku.  

Członkowie Komisji uwag nie zgłosili i Komisja realizowała porządek jak wyżej. 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosiła o uwagi do protokołu nr 15/19 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  
Radni uwag nie zgłosili,  protokół z poprzedniego posiedzenia członkowie 

komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 
zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 
materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  

Proponowane zmiany, zawarte w drukach 321, 321A, oraz 322, 322A 

przybliżyła radnym Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta. Kończąc podkreśliła, że 

proponowane zmiany nie powodują zwiększenia deficytu budżetowego.  

Radny Tadeusz Kowalewski prosi o wyjaśnienie, czy zmniejszona kwota na 

realizację zadania „Sportowa Łomża” będzie wystarczająca na rok przyszły. 

Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta odpowiadając zapewniła, że została 

zabezpieczona  wystarczająca kwota na zadanie w budżecie 2020 roku. 
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Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 13 

głosami za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 – 2034. 

Następnie Komisja w wyniku głosowania 14 głosami za, przy braku przeciwnych 

i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na rok 2019. 
 

Ad. 4 

 Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni 
otrzymali materiały w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2019 roku /druk 
nr  323, 323/1,323/2, 323A z autopoprawkami/ prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja  w wyniku głosowania12 głosami za, 

przy braku przeciwnych i 1wstrzymujący pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2019.  

 

Ad. 5 

W sprawach różnych  problemów nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              

              Mariusz Tarka 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 30 grudnia 2019 r. 

 
 
w sprawie zmian w WPF na lata 2019 - 2034 /druk nr 321, 321A/ 
 

 
Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2019 - 2034 /druk nr 321, 321A/  analizowała na posiedzeniu w dniu 30 

grudnia  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania  

13 głosami za, przy braku przeciwnych i  1 wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 – 2034. 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
             Mariusz Tarka 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 10 grudnia  2019 r. 

 
 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 322, 322A/ 
 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2019 /druk nr 322, 322A/ analizowała na posiedzeniu w dniu 

30 grudnia  2019 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku 

głosowania 14 głosami za, przy braku przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

 

 
                                                                                 Przewodniczący 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
                   Mariusz Tarka 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 30 grudnia  2019 r. 

 
 

w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2019 roku /druk nr 323, 

323/1, 3023/2323A/ 

 
 
 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta  w sprawie wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2019 roku /druk nr 323, 323/1, 323A z autopoprawką 

 analizowała na posiedzeniu w dniu 30 grudnia  2019 r. i po wnikliwej analizie 

materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych 

i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2019 roku / 

 

 
                                                                                 Przewodniczący 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
                   Mariusz Tarka 

 


